

ADIB Smiles Signature and ADIB Smiles Classic Covered Cards Campaign

الحملة الترويجية الخاصة ببطاقة Signature والبطاقة الكلاسيكية من مصرف أبوظبي الإسلامي وبسمات

Apply for a new ADIB Smiles Signature Covered Card ("Signature Card") or ADIB Smiles Classic Covered Card ("Classic Card") and (collectively the "Card") from 1st March 2024 to 30th April 2024 and get:

- 70,000 Smiles promotional points on your Signature Card subject to meeting the spend requirement of AED 2,000 on Smiles App within 30 days from the date of card issuance.
- 10,000 Smiles promotional points on your Classic Card subject to meeting the spend requirement of AED 1,000 on Smiles App within 30 days from the date of card issuance.

The capitalized terms used in these terms and conditions shall have the same meanings used in ADIB Covered Card Terms and Conditions.

Terms & Conditions:

1. Signature Card and Classic Card customer will get the regular Signup Smiles points subject to spend of first retail transaction while the additional promotional Smiles points will be credited in July 2024 subject to meeting the spend criteria.
2. This Offer is applicable for all new successfully approved Signature and Classic Cards applications submitted between 1st March 2024 to 30th April 2024 and issued by 15th May 2024 only.
3. 70,000 Smiles promotional points on your Signature Card subject to meeting the spend requirement of AED 2,000 on Smiles App within 30 days from the date of card issuance.
4. 10,000 Smiles promotional points on your Classic Card subject to meeting the spend requirement of AED 1,000 on Smiles App within 30 days from the date of card issuance.
5. ADIB encourages you to use your Covered Card only for necessary expenditure.
6. ADIB is not responsible for a transaction that does not get captured under the appropriate merchant category code nor accepts any responsibility for refusal of acceptance of the Card for any reason whatsoever.
7. Delinquent or blocked Covered Card customers during the Campaign period will not be eligible for this offer.
8. Customers who currently hold ADIB Etisalat Covered Card, need to close their existing card and apply for a new ADIB Smiles Signature or ADIB Smiles Classic Covered Card to be eligible for the promotional offer.
9. The customer needs to have an active Smiles Account for the Smiles points to be credited.
10. Cost of the promotional Smiles points will be paid by Smiles partner.
11. Any dispute regarding the Offer rewards should be raised within 6 months from the campaign end date.
12. Current ADIB Covered Card Terms and Conditions, are available at <https://adibm.com/cctcs> and Schedule of Charges are available at please visit <https://adibm.com/ccsoc>

تقدّم طلب للحصول على بطاقة Signature المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي وبسمات ("البطاقة Signature") أو بطاقة فيزا الكلاسيكية المغطاة من مصرف أبو ظبي الإسلامي وبسمات ("البطاقة الكلاسيكية") ويشار إليهما بـ ("البطاقة") وذلك من الفترة ما بين 1 مارس 2024 و 30 أبريل 2024 واحصل على ما يلي

- 70,000 نقطة ترويجية إضافية من نقاط بسمات على بطاقة Signature الخاصة بك تخضع لمتطلبات الإنفاق البالغة ما يعادل 2,000 درهم إماراتي على تطبيق بسمات خلال 30 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة الكلاسيكية تخضع لمتطلبات الإنفاق البالغة ما يعادل 1,000 درهم إماراتي على تطبيق بسمات خلال 30 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة

يكون للتعبير المعرفة والمستخدمة في هذه الشروط والأحكام نفس المعاني المخصصة لها في شروط وأحكام البطاقة المغطاة من مصرف أبو ظبي الإسلامي

الشروط والأحكام:

1. سيحصل متعاملي بطاقة Signature والبطاقة الكلاسيكية على نقاط بسمات الترحيبية عند إجراء أول معاملة شراء بينما سيتم إيداع نقاط بسمات الترويجية الإضافية في شهر يوليو 2024 بشروط استيفاء معايير الإنفاق
2. يطبق هذا العرض على كافة الطلبات الجديدة والموافق عليها لبطاقات Signature والبطاقة الكلاسيكية المقدمة ما بين 1 مارس 2024 و 30 أبريل 2024 والصادرة بحلول تاريخ 15 مايو 2024 فقط.
3. 70,000 نقطة ترويجية إضافية من نقاط بسمات على بطاقة Signature الخاصة بك تخضع لمتطلبات الإنفاق البالغة ما يعادل 2,000 درهم إماراتي على تطبيق بسمات خلال 30 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة
4. 10,000 نقطة ترويجية إضافية من نقاط بسمات على بطاقة الكلاسيكية تخضع لمتطلبات الإنفاق البالغة ما يعادل 1,000 درهم إماراتي على تطبيق بسمات خلال 30 يوماً من تاريخ إصدار البطاقة
5. يحثك مصرف أبوظبي الإسلامي على استخدام بطاقتك المغطاة لتغطية النفقات الضرورية فقط.
6. إن مصرف أبوظبي الإسلامي غير مسؤول عن أي معاملة لا يتم إجراؤها تحت رمز فئة التاجر المناسب ولا يتحمل أي مسؤولية نتيجة رفض قبول البطاقة لأي سبب من الأسباب
7. إن المتعاملين المتأخرون في السداد أو حاملو البطاقات التي تم إيقافها بشكل دائم خلال فترة العرض الترويجي سيكونون غير مؤهلين للاشتراك في هذا العرض
8. يجب على المتعاملين حاملي بطاقة مغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي واتصالات، إغلاق بطاقتهم الحالية والتقدم بطلب للحصول على بطاقة Signature أو البطاقة الكلاسيكية المغطاة ليكونوا مؤهلين للحصول على العرض الترويجي
9. يجب أن يكون لدى المتعامل حساب بسمات مفعل حتى يتم إضافة نقاط بسمات
10. سيتم دفع تكلفة نقاط بسمات الترويجية من قبل بسمات.
11. يجب إثارة أي نزاع تتعلق بمكافآت العرض في غضون 6 أشهر من تاريخ انتهاء الحملة الترويجية.
12. تتوفر الشروط والأحكام الحالية للبطاقة المغطاة من مصرف أبوظبي الإسلامي على <https://adibm.com/cctcsa> وجدول الرسوم والتكاليف على <https://adibm.com/ccsoc>

13. To log a complaint, please visit
<https://www.adib.ae/en/siteassets/adib-customer-complains-service-charter.pdf>

13. لتسجيل شكوى يرجى زيارة الرابط
<https://www.adib.ae/en/siteassets/adib-customer-complains-service-charter.pdf>

Customer Confirmation:

I have read, understood, and agree to the above terms and conditions for ADIB Smiles Signature and Classic Covered Card Campaign and I would like to avail the offer. I, the undersigned, acknowledge and agree that these terms and conditions are in addition to the terms and conditions applicable for the relevant new Card that prohibit using ADIB Card to purchase any non-Shari'a compliant products or services as determined by the Internal Shari'a Supervisory Committee of ADIB including but not limited to alcohol, pork products, gambling, tobacco, casinos, bars, nightclubs, merchants selling and/or providing pornography related products and/or services.

تصريح المتعامل:

أنا الموقع أدناه، أقر بأنني قد قرأت وفهمت ووافقت على الشروط والأحكام أعلاه المتعلقة بالحملة الترويجية الخاصة ببطاقة Signature والبطاقة الكلاسيكية من مصرف أبوظبي الإسلامي وبسمات، وأود الحصول على هذا العرض. كما أقر وأوافق بموجب هذه الشروط والأحكام هي إضافة إلى الشروط والأحكام المطبقة على البطاقة الجديدة التي تقدمت بطلب للحصول عليها والتي تمنع استخدام أي بطاقة من بطاقات مصرف أبوظبي الإسلامي للدفع مقابل منتجات/خدمات لدى تجار لا تتوافق أعمالهم مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية وفقاً لما تقرره لجنة الرقابة الشرعية الداخلية لمصرف أبوظبي الإسلامي، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر، الكحول ولحم الخنزير والقمار والتبغ والكازينوهات والبارات والملاهي الليلية وتجار الأفلام الإباحية والمنتجات و/أو الخدمات ذات الصلة.

Customer Name:

اسم المتعامل:

Customer Signature:

توقيع المتعامل:

Date: / /

التاريخ: / /